
 
 
 
 
   
 
 
 
 

 

Rondvraag ‘Lachgas ballonnen evenementen’ 

Commissie: MO 

Maandag 13 mei 2019 

 

Ons is ter ore gekomen dat er tijdens het koningsdag feest van organisator Cannes Outdoor aan de 
bar ballonnen te koop waren met daarin lachgas. 

Momenteel is er veel in de media te lezen over het gebruik van lachgas onder veelal jongeren. De 
meningen zijn verdeeld over de hoeveelheid schade die de inname van lachgas kan veroorzaken aan 
de gezondheid.  

Ondanks het feit dat er nog niet exact duidelijk is wat de concrete gevolgen zijn van het gebruik van 
lachgas op de gezondheid, is in ieder geval duidelijk dat de inname hiervan geen positieve uitwerking 
heeft. 

Wij nemen aan dat de wethouder het gebruik van lachgas niet ziet als één van de alternatieven voor 
het gebruik van alcohol zoals gesteld in het project ‘Zero Heroes’? 

Met het oog op aankomende feesten en evenementen van onder andere Cannes Outdoor willen wij 
de wethouder het volgende vragen: 

 Is de wethouder bereid om in gesprek te gaan met de organisator en de wens uit te spreken 
dat wij t.a.v. drugs graag een ontmoedigingsbeleid zien i.p.v. een aanmoedigingsbeleid?  
 

 Is de wethouder bereid om bij de aanvraag van vergunningen de organisatoren van 
evenementen het dringende verzoek te doen om geen lachgas ballonnen te zullen verkopen? 

 

Namens de fractie van GBW, 

Mireille van der Stelt 


